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DO LAVIC USEDLO 10 PRVŇÁČKŮ. Desítka hlohoveckých prvňáčků už má za sebou
několik týdnů ve škole. Něco už se naučili, ale spoustu práce se svou paní učitelkou mají
ještě před sebou. Přejme jim, ať jim počáteční nadšení vydrží co nejdéle, nejlépe pak po 
celou dobu školní docházky!                                                                       Foto: archiv školy

Vážený čtenáři Našej dědiny,
ráda bych, aby se psané slovo neu-

platňovalo v našem životě jenom jako 
komunikační prostředek, často suchý a 
nezáživný např. z úředních listin, příba-
lových letáků, reklamních tabulí apod., 
ale abychom se nechali potěšit, unést 
nebo i poučit z textů od těch, kteří to 
opravdu se slovy umí. Mám na mysli 
poctivou, vázanou knihu a osvědčené 
autory. Stačí si nasadit brýle a vyrazit. 
Kam? No přece do naší obecní knihovny! 
Čeká na Tebe, milý čtenáři, každé úterý
a čtvrtek odpoledne. 

Vedoucí Obecní knihovny Hloho-
vec Andreji Kurkové a jejím čtená-
řům se splnil sen. Knihovna, která 
se nachází v prvním patře kulturní-
ho domu, prošla v jarních měsících 
rozsáhlou opravou, včetně poříze-
ní nového nábytku, a to nákladem 
445 tisíc korun. Paní Kurková se 
svými asistentkami připravila na
21. června pro čtenáře a veřejnost 
slavnostní znovuotevření zbrusu 
nové knihovny. Původní zůstala jen 
okna a čtenářský fond, který se ob-
novuje postupně.

Milí čtenáři, 
rádi bychom ozvláštnili poslední letoš-
ní  číslo o vzpomínky a veselé příhody 
pamětníků na čas adventní a vánoční. 
Prostě příjemné čtení o tom, jak to dřív 
v Hlohovci bývávalo, jaké tradice se do-
držovaly, jaké stromečky a čím se zdobi-
ly, jaké dárky jste pod ním nacházeli, jak 
se děti i dospělí bavili…
Písemné materiály či fotografie prosím 
doručte starostce Marii Michalicové na 
obecní úřad, máte-li je v elektronické 
podobě, pošlete je na nesporova.z@se-
znam.cz  Po okopírování vám bude vše 
v pořádku vráceno.

www: hlohovec.cz                     e-mail: obec@hlohovec.cz

 Překvapení se konalo, prostředí 
knihovny bylo velmi přívětivé a obsluha 
laskavá. Spokojeni byli tedy i čtenáři
a zvědaví návštěvníci. Otázkou zůstává, 
zda přiláká modernizovaná knihovna 
více nových čtenářů? V okresní statis-
tice patříme k těm čtenářsky slabším. 
Podaří se nám přeskočit na příznivější 
příčku, nebo dáme opět přednost tele-
vizorům a osobním počítačům?  

Schválně, kolik knih jsi v tomto roce 
přečetl zrovna TY? 

Marie Michalicová, starostka obce
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Zápis z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2010-2014, konaného dne 16. 6. 2011

Z jednání Zastupitelstva obce se předem omluvily: 
Mgr. Iva Garčicová a Mgr. Jana Vlková. Další nepřítomná 
po celý průběh jednání byla MUDr. Jana Hammerová.
Starostka obce se odvolala na zaslaný navrhovaný 
program jednání, který byl doručen všem členům ZO 
spolu s pozvánkou na zasedání a umožnila jeho změ-
nu nebo doplnění ze strany členů zastupitelstva. Sama 
navrhla doplnění projednání dalšího záměru prodeje 
části pozemku na ulici Chalupky v bodu 9 d) a projed-
nání bodu 5. až po bodu 10., takže se od bodu 4. mění 
původní číslování bodů programu.  Výsledek hlasování 
o programu v celém rozsahu, jak byl navržen starost-
kou: 12 – 0 – 0.

Průběh  jednání:

k  bodu 1. Kontrola plnění usnesení z předešlé-
ho zasedání Zastupitelstva obce.

Zastupitelstvo obce vzalo tuto zprávu na vědomí 
bez připomínek.

k  bodu 2. Zpráva o výsledku přezkoumání hos-
podaření obce Hlohovec za rok 2010 a nápravná 
opatření přijatá na jejím základě. 

Starostka komentovala všechna opatření na od-
stranění těchto nedostatků, která již byla realizována. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 3.  Závěrečný účet obce Hlohovec za rok 2010.
Až do doby jeho projednání nebyly vzneseny ze 

strany veřejnosti žádné připomínky ani dotazy. Hlaso-
valo se o schválení závěrečného účtu s výhradami, 
na jejichž základě přijala Obec Hlohovec opatření k 
nápravě zjištěných chyb a nedostatků uvedených ve 
zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření zpraco-
vané přezkoumávajícím orgánem.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 4. Závěrečný účet DSO LVA za rok 2010.
Závěrečný účet byl valnou hromadou DSO schvá-

len vyjádřením souhlasu s výhradami, na základě 
nichž přijal DSO opatření k nápravě zjištěných chyb 
a nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku pře-
zkoumání hospodaření zpracované přezkoumávajícím 
orgánem. Závěrečný účet DSO LVA za rok 2010 bez 
připomínek na vědomí.

k bodu 5. Výjimka z počtu žáků příspěvkové orga-
nizaci ZŠaMŠ Hlohovec na školní rok 2011/2012.

Starostka obce předložila členům ZO žádost ředitel-
ky PO ZŠ a MŠ Hlohovec s č.j. 530/11 ze dne 7.6.2011, 
ve které žádá o povolení výjimky z nejnižšího počtu žáků 
ve třídách základní školy a současně o povolení výjim-
ky z nejvyššího počtu dětí ve třídách mateřské školy pro 
školní rok 2011/2012 a to včetně zdůvodnění. Ve školním 
zařízení základní školy organizuje škola příští školní rok 
pro 41 žáků zapsaných do čtyř tříd. Vzhledem k plánova-
né rekonstrukci mateřské školy bude počet dětí ve třídě 
také větší, než stanovují platné právní předpisy. Zvýšené 
mzdové náklady na vzdělávací činnost školy, které si toto 
opatření vyžádá, budou pokryty z již schváleného pří-
spěvku na rok 2011, a to částkou do výše 80.000 Kč.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

Dále starostka vyzvala k hlasování o udělení výjim-
ky z nejvyššího počtu dětí ve třídách mateřské školy, 
obě příspěvkové organizaci ZŠ a MŠ Hlohovec.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 6. Smlouva s a.s. Vodovody a kanalizace 
Břeclav o upsání akcií v listinné podobě v počtu 
kusů 1 500 a jmenovité hodnotě za kus 1 000,- Kč. 

Jedná se o již vloni schválenou spoluúčast obce na 
financování výstavby nové ATS na posílení II. tlakové-
ho pásma v obci..
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 7. Smlouva s a.s. Vodovody a kanaliza-
ce Břeclav o započtení peněžité pohledávky proti 
pohledávce na splacení emisního kurzu v celkové 
výši 1 500 000,- Kč.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
k bodu 8. Záměr úplatného převodu nemovitos-
tí z vlastnictví Obce Hlohovec, v k.ú. Hlohovec do 
vlastnictví cizích osob za cenu 100,- Kč za 1 m2:
 a) části pozemků p.č. 1510/8, vinice a p.č. 
  1543/48, ostatní plocha, zeleň, o celko-
  vé výměře 187 m2, na ulici Valtická 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 b) pozemek p.č. 870/2, zastavěná plocha 
  a nádvoří, o výměře 28 m2 a část po-
  zemku p.č. 1785/8, orná půda, o výmě-
  ře 29 m2, ve sklepní uličce Za Humnama.

Starostka ozřejmila důvody převodu pro obec ne-
potřebného majetku.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 c) pozemek p.č. 327/2, zastavěná plocha a ná-
  dvoří, o výměře 42 m2, na ulici Hlavní.

Starostka, že se pozemek nachází pod budovou 
rodinného domu a je pro obec nevyužitelný.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 d) část pozemku p.č. 165/9, ost. plocha, ost. 
  komunikace, o výměře 46 m2, označené jako 
  nové parcel. č. 164/16, na ulici Chalupky. 

Starostka ozřejmila důvody převodu pro obec ne-
potřebného majetku. Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 9. Úplatný převod nemovitostí v k.ú. Hlo-
hovec z vlastnictví Obce Hlohovec do vlastnictví 
cizí osoby:
 a) části pozemku p.č. 814/1, dle geometrického 
  plánu č. 991-049/2011 ze dne 24.3.2011 ozna-
  čeného nově jako parcela č. 814/8, o výměře 
  144 m2, ostatní plocha, jiná plocha, ve sklep-
  ní uličce Na Kopci, za cenu 100,- Kč za 1 m2,

Starostka informovala o důvodech jeho převodu 
jedinému zájemci po zveřejnění záměrů úplatného 
převodu pozemku v zákonné lhůtě.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

 b) pozemků p.č. 1115 (445 m2), p.č. 1128 (909 m2), 
  p.č. 1138 (927 m2), p.č. 1139 (786 m2), p.č. 
  1141 (733 m2), p.č. 1142 (680 m2), p.č. 1143 
  (627 m2), p.č. 1144 (596 m2), p.č. 1145
  (548 m2), p.č. 1147 (529 m2) a p.č. 1148
  (672 m2), na ulici K Zámečku, vše zahrada, za 
  cenu 620,- Kč za 1 m2:

Starostka jen krátce informovala zastupitelé o mož-
nosti prodeje všech zbývajících 11. pozemků na ulici  K 
Zámečku jedinému zájemci – do vlastnictví obchodní 
firmy. Místostarosta seznámil s podmínkami úplatného 
převodu – smluvní pokuta ve výši 500 tis. Kč v případě 
nedodržení smluvní podmínky dokončení staveb do 31 
.12. 2019 a splatnost kupní ceny do 30 dnů od podpisu 
kupní smlouvy. Úplatným převodem by se vyřešily roz-
počtové problémy obce a zejména financování pláno-
vané rekonstrukce budovy mateřské školy. Zájemcem 
je developerská společnost, která realizovala např. vý-
stavbu rodinných domů za kasárny v Břeclavi. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 10. Rozpočtové opatření č. 1/2011
Starostka okomentovala přítomným členům ZO 

rozpočtové opaření, které měli k dispozici před jed-
náním připraveno. Na výzvu starostky se dotázal člen 
ZO Antonín Koryčánek, jestli u částky, která je udaná u 
mateřské školy se jedná o rekonstrukci nebo o novou 
výstavbu. Starostka uvedla, že se jedná o rekonstrukci 
vnitřních prostor školky a po dokončení této rekon-
strukce by se měl počet dětí navýšit z 25 na 42 dětí. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 11. Různé k projednání
Starostka předložila k projednání záměr 

obce předat do provozování a do majetku nový 
vodovod a splaškovou kanalizaci včetně ČS3 
na nové ulici K Zámečku společnosti Vodovody 
a kanalizace Břeclav, a.s. 

Starostka upozornilana rychle postupující výstav-
bu nových rodinných domů na ulici K Zámečku. To 
vyvolává potřebu dořešit předání nového vodovodu a 
kanalizace včetně ČS 3 firmě Vodovody a kanalizace 
Břeclav, a.s. do provozu a případně do majetku.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
Členka ZO  Bc. Sylva Vlašicová se dotazovala na mož-
nost umístění zrcadla v křižovatce u rodinného domu Jo-
sefa Kuriála na ulici Dolní konec kvůli špatné viditelnosti 
přijíždějících aut ze směru od základní školy, případně 
možnost umístění zábradlí. Dále se zajímala o to, kdy 
bude možné opět využívat víceúčelové hřiště u školy.
Odpověď starostky: Umístění zrcadla je pro zvýšení 
bezpečnosti účastníků silničního provozu velmi vhodné 
a bude provedeno v co nejkratším termínu, instalace 
zábradlí se zde zatím neplánuje, nejeví se jako akutní, 
v obci je ještě spoustu jiných důležitějších nedostatků, 
které se pro nedostatek financí odkládají. Po loňském 
zkušebním provozu, ve kterém nastaly problémy s 
vandalstvím některých „sportovců“, se ještě nedohodli 
na provozním řádu, který by vyhovoval všem. Pan Ko-
ryčánek doporučil po zkušenostech s provozem poly-
funkčního hřiště TJ Sokol Hlohovec regulovat užívání 
hřiště platbou částky 100 Kč/hod pří vyzvedávání klíče. 
Ostatní členové neměli jiný návrh. Tato částka bude 
sloužit na pokrytí odměny pro pracovníka, který klíč 
zapůjčí a provede kontrolu hřiště při vrácení klíče.

Další dotaz položil Jan Kurka, člen ZO:
Kdy bude dokončena oprava chodníku u školy? 
Odpověď JUDr. Kašníka:
Situace se zkomplikovala úmrtím majitele firmy. Za 
těchto podmínek vypomáhají s úklidem na končící 
stavbě i pracovníci obce.

Dotaz z řad veřejnosti:  paní Kateřina Vlková se ptala 
jménem všech maminek, jejichž děti mají nastoupit od 
září do MŠ, kdy se bude konat zápis a kdy bude slibo-
vaná rekonstrukce dokončena?

Odpověď Ing. Jaroslava Hajdy:
V této době už na základě projektové dokumentace se 
kladně vyjádřila KHS (hygiena), takže lze počítat s po-
čtem dětí max. 42. Zatím chybí stanovisko požárníků. 
V současné době je schválená z rozpočtu Jihomorav-
ského kraje dotace ve výši 500 tis. Kč, tedy nižší částka 
než byla požadovaná. Na pokrytí většiny nákladů se 
musí najít v obecním rozpočtu. Po stavebním povolení 
bude následovat výběrové řízení na dodavatele staveb-
ních prací, takže termín zahájení se zatím předběžně 
odhaduje na měsíc září 2011, v lepším případě srpen. 
Rodiče dětí budou o postupu včas informováni. 

Členka ZO Bc. Sylva Vlašicová se za starší občany 
Hlohovce dotazovala, proč se nehlásí v místním roz-
hlase celý text společnosti E.ON o přerušení dodávky 
elektrické energie.

Odpověď Osičková:
Hlášení o přerušení dodávky elektrické bylo 2x vyhlá-
šeno v celém znění, jak ho zaslala společnost, v dal-
ších zkrácených hlášeních se odkazovalo na mapku 
vyvěšenou na úřední desce OÚ. Sdělila také, že v 
podkladech od společnosti jsou uvedeny pouze názvy 
trafostanic, podle kterých se stejně nepozná, které uli-
ce budou bez proudu. 

Starostka:
Obec se pokusí jednat s dokumentačním úsekem společ-
nosti o předávání podkladů v přehledné, grafické formě, 
jasné pro zaměstnance obecního úřadu i pro občany.

Připomínka z řad veřejnosti od Terezie Kašníkové: 
Obecní pozemek za domem Tučkových je neudržo-
vaný a plevel přerůstá okolní zahrady. Chystají se za-
městnanci obce ho posekat? 
Starostka slíbila nápravu stavu.

Připomínka z řad veřejnosti od Bohdany Drobiličové: 
V ulici pod Chalupkama je prašná cesta a vždy když se 
odkaluje vodovod, zůstává velmi blátivá, což znepříjem-
ňuje její užívání místním občanům a také projíždějícím 
cykloturistům po zde značené cyklostezce. Dotazovala 
se, jestli se do budoucna chystá její zpevnění.

Odpověď JUDr. Kašníka:
I při použití recyklované stavební drti z nového sběrného 
dvora je vybudování kvalitní vozovky velmi nákladné. Pe-
níze určené na tyto účely rozpočtem obce budou stačit 
pouze na opravy různých děr a nerovností z letošní zimy.
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Zápis ze 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hlohovec
ve volebním období 2010-2014, konaného dne 14. 9. 2011

Z jednání Zastupitelstva obce se předem omluvili: 
Jan Kurka, Antonín Koryčánek a Mgr. Jana Vlková z 
důvodu nemoci.

Starostka obce se odvolala na zaslaný navrhova-
ný program jednání, který byl doručen všem členům 
ZO spolu s pozvánkou na zasedání a umožnila jeho 
změnu nebo doplnění ze strany členů zastupitelstva. 
Sama navrhla dvě změny v programu: jednak v bodě 
9 b) doplnit další pozemek p.č. 1171/274 a dále pro-
jednat v samostatném bodu 10 f) úplatný převod po-
zemku p.č. 1147 na ulici K Zámečku. K tomuto pro-
gramu jednání nebylo ze strany přítomných členů ZO 
žádných dalších připomínek.

Výsledek hlasování o programu jednání v celém 
rozsahu, jak byl navržen: 12 – 0  – 0 .
k  bodu 1. Bezpečnostní situace v obci (vystou-
pení zástupce Policie ČR)

Zástupce Policie ČR, vedoucího obvodního oddě-
lení Policie ČR v Břeclavi, zastupitelstvo seznámil s or-
ganizací práce a personálních možnostmi obvodního 
oddělení, s aktuálním počtem spáchaných trestných 
činů na území naší obce a stavem jejich objasněnosti. 
Informoval i o řešení některých kauz v Hlohovci. Zastu-
pitelstvo obce vzalo tuto zprávu na vědomí.

k  bodu 2. Kontrola plnění usnesení z předešlé-
ho zasedání Zastupitelstva obce

Starostka informovala o uzavření kupních smluv 
na schválený prodej pozemků. Nerealizoval se 
schválený prodej zbývajících pozemků na nové ulici 
K Zámečku. Zájemce za stanovených podmínek kup-
ní smlouvu nepodepsal. Starostka vzpomněla dále 
umístění nového bezpečnostního zrcadla na křižovat-
ce u kulturního domu. Zastupitelstvo obce vzalo tuto 
zprávu na vědomí bez připomínek.

k bodu 3. Závěrečný účet DSO Čistý Jihový-
chod za rok 2010 
JUDr. informoval o přípravách největší investice svaz-
ku, vybudování kompostárny, na níž má být poskyt-
nuta 90% dotace z cizích zdrojů a zbytek zafinancuje 
svozová společnost Hantály a.s.. Rozpočet Obce Hlo-
hovec nebude touto investicí ovlivněn. Zastupitelstvo 
obce vzalo tento závěrečný účet na vědomí.

k bodu 4. Dodatek smlouvy o zajištění financo-
vání systému IDS JMK

Starostka informovala zastupitele o dodatku č.1 
smlouvy uzavřené v předloňském roce s Jihomorav-
ským krajem prostřednictvím firmy KORDIS spol. s 
r.o. na poskytnutí příspěvku na zajištění integrované-
ho dopravního systému v kraji. Dodatkem se upřes-
nila celková částka příspěvku 65.500 Kč podle počtu 
obyvatel k 31. 12. 2010 (tj. 50 Kč na občana a rok). 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 1.

k bodu 5. Stanovení ceny krátkodobého nájmu 
sportovního hřiště u ZŠ 

Hlasovalo o  100,- Kč za 1 hodinu pronájmu spor-
tovního hřiště u ZŠ, jiný návrh nebyt. Výsledek hlaso-
vání: 12 – 0  – 0.

k bodu 6. Stanovení ceny dlouhodobého ná-
jmu zemědělských pozemků v k.ú. Charvátská 
Nová Ves a k.ú. Bulhary 

Členové ZO měli před jednáním připravený ma-
teriál s výpočtem ceny ročního nájmu orné půdy ve 
vlastnictví Obce Hlohovec v k.ú. Charvátská Nová 
Ves ve výši 1.550 Kč/ha a v k.ú. Bulhary 2.330 Kč/ha.. 
V každém katastru jde asi o půlhektarový pozemek a 
vysvětlila jeho polohu.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 7. Krátkodobá finanční půjčka občan-
skému sdružení Hlohovčané

OS Hlohovčané, stejně jako vloni, požádalo obec 
o krátkodobou, bezúročnou půjčku ve výši 100.000 
Kč, kterou chce překlenout období, než obdrží na svůj 
účet smluvně zajištěnou finanční podporu z JMK na 
pořádání letošního Vinobraní. Hlasovalo se o poskyt-
nutí krátkodobé, bezúročné půjčky ve výši 100.000 Kč 
z rozpočtu obce OS Hlohovčané s podmínkou jejího 
vrácení v plné výši do 31.12.2011 na účet obce. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 8. Další dotace na činnost TJ Sokol Hlo-
hovec v roce 2011

Obec Hlohovec obdržela písemnou žádost OS TJ 
Sokol Hlohovec o další dotaci na činnost v letošním 
roce v požadované výši 40.000 Kč. Starostka infor-
movala zastupitele, že vedení TJ jednalo na několika 

schůzkách s vedením obce o možnostech financování 
činnosti sportovního sdružení, vzhledem k nepostaču-
jící 300tisícové dotaci z rozpočtu obce na rok 2011 a 
že byla podána individuální žádost o neinvestiční do-
taci na provoz sdružení ve výši 200.000 Kč z rozpočtu 
JMK. Starostka vzhledem k tomuto faktu a zejména z 
důvodu napjatého rozpočtu obce zastupitelům doporu-
čila požadovanou dotaci sdružení neposkytnout. Hla-
sovalo se o schválení další dotace ve výši 40.000,- Kč 
na činnost TJ Sokol Hlohovec, o.s. v roce 2011.
Výsledek hlasování: 0 – 10  – 2.

k bodu 9. Záměr úplatného převodu ne-
movitostí z vlastnictví Obce Hlohovec, v k.ú.
a obci Hlohovec za cenu 100,- Kč za 1 m2:
 a) části pozemku p.č. 439/1, ostatní plocha, ostat-
  ní komunikace, o výměře 1 m2, dle geometric-
  kého plánu č. 869-65/2008, v ulici Šulaperk. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 b) pozemky p.č. 1171/271, 1171/272, 1171/273 a 
  p.č. 1171/274, vše ostatní plocha, o celkové
  výměře 1060 m2, v ulici Ulička.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 10. Úplatný převod nemovitostí v k.ú. 
a obci Hlohovec z vlastnictví Obce Hlohovec do 
vlastnictví cizích osob:
 a) částí pozemků p.č. 1510/8 a 1543/48, oddě-
  lených dle geometrického plánu č. 997-170/
  2011 a nově označených jako pozemky p.č. 
  1510/23, vinice o výměře 23 m2 a p.č. 1543/71, 
  ostatní plocha o výměře 164 m2, na ulici Valtic-
  ká, (směna pozemků).
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 b) pozemku p.č. 327/2, zastavěná plocha
  a ná dvoří o výměře 42 m2, na ulici Hlavní,
  za cenu 100 Kč za 1 m2.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 c) pozemku p.č. 870/2, zastavěná plocha a ná-
  dvoří o výměře 28 m2 a části pozemku p.č. 
  1785/8, oddělené dle geometrického plánu
  č. 998-171/2011 s výměrou 29 m2, orná půda, 
  ve sklepní uličce Za Humnama, za cenu 100 Kč 
  za 1 m2.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 d) části pozemku p.č. 165/9, oddělené dle geome-
  trického plánu č. 1003-56/2011 a nově označené 
  jako pozemek p.č. 165/15, ostatní plocha o výměře 
  45 m2, na ulici Chalupky, za cenu 100 Kč za 1 m2. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 e) části pozemku p.č. 165/9, oddělené dle geome-
  trického plánu č. 1003-56/2011 a nově označe-
  né jako pozemek p.č. 165/16, ostatní plocha
  o výměře 1 m2, na ulici Chalupky, za cenu 100 Kč
  za 1 m2. Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 f) pozemku p.č. 1147, o výměře 529 m2, na 
  ulici K Zámečku, za cenu 620 Kč za 1 m2. 
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 11. Úplatné nabytí nemovitostí v k.ú. a 
obci Hlohovec do vlastnictví Obce Hlohovec z 
vlastnictví cizích osob:
 a) pozemku p.č. 790/3, ostatní plocha o vý-
  měře 187 m2, v ulici Na Kopci, (směna 
  pozemků). Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.
 b) pozemků p.č. 853/6, ostatní plocha o výměře
  7 m2 a p.č. 853/7, ostatní plocha o výměře
  17 m2, a dále dle geometrického plánu č. 
  998-171/2011 oddělené části pozemku p.č. 
  1785/2, označené písmenem “a” o výměře 4 m2 
  a sloučené s oddělenou částí pozemku p.č. 
  1785/7, označenou písmenem “b” o celkové vý-
  měře 2 m2, takže tvoří parcelu č. 1785/7 s 
  výměrou 16 m2, ve sklepní uličce Za Humna-
  ma, za cenu 100 Kč za 1 m2.
Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 12. Rozpočtové opatření č. 2/2011
Starostka okomentovala potřebu provedení změn 

v rozpočtu oproti poslední úpravě schválené na červ-
novém zasedání zastupitelstva. Informovala o nově 
získaných dotacích, zejména na rekonstrukci MŠ 
Hlohovec ve výši 500.000 Kč získanou z rozpočtu 
JMK a z Úřadu práce na další 3 pracovníky na veřej-
ně prospěšné práce. Současně upozornila, že daňo-
vé příjmy jsou o 1,5 mil. Kč v propadu oproti loňsku a 
nejcitelnější dopad na rozpočet má chybějící příjem 
z očekávaného prodeje stavebních míst v lokalitě K 
Zámečku. Pohovořila o největší investiční akci letoš-
ního roku – zmiňované rekonstrukci MŠ, jejíž náklady 
ve výši nejméně 4,1 mil. Kč zatíží rozpočet v tomto 
roce nejvíce. Starostkashrnula výsledek po provede-
ných změnách rozpočtu v případě jejich schválení: 
celkové výdaje ve výši 15,190 mil. Kč převýší celkové 
příjmy o 665 tis. Kč, takže se sice sníží předpokládaný 
zůstatek na bankovních účtech na konečnou částku 
223 tis. Kč, ale nebude zatím nutné čerpat prostřed-
ky z kontokorentního účtu. Starostka dala hlasovat o 
schválení rozpočtového opatření č. 2/2011 v předlo-
ženém znění. Výsledek hlasování: 12 – 0  – 0.

k bodu 13. Různé k projednání
Členka ZO Helena Štěpánková se dotazovala, jestli 
obec informuje občany hlášením v místním rozhlase o 
návštěvách domácností zaměstnanci vodárenské nebo 
energetických společností za účelem provedení odečtů 
stavu měřidel spotřeby nebo o návštěvě kominíků v 
obci, zda je možnost regulovat vydáním nějaké vyhlášky 
obnovení nedělního klidu (omezení rachocení traktorů, 
motocyklů, sekaček a křovinořezů) a hlavně, jakým způ-
sobem se dá zvýšit osvěta obyvatel v tomto směru.
Odpověď starostky:  Občané jsou informováni hlá-
šením místního rozhlasu vždy, pokud se příslušný 
zaměstnanec jmenovaných společností či živnostník 
na obecním úřadě ohlásí, nebo o vyhlášení firma po-
žádá. V případě návštěv domácností v obci některými 
prodejci různého zboží a služeb o tom zaměstnanci 
obce ani neví. Co se týká omezení hlučnosti v nedě-
li, zkušenosti ukazují, že vyhláška k ohleduplnosti lidi 
nevychová. Vyhláška má smysl jako regulativ pouze 
při komisionálním posuzování spáchání přestupku, 
avšak nesmí chybět vůle přestupek oznámit a odvaha 
jej dosvědčit ze strany občanů. Větší efekt může přinést 
osvěta formou článků v Našej dědině Nic však nebrání 
zveřejnění názoru v místním zpravodaji každému ob-
čanovi, kterému není toto téma lhostejné. 

Členka ZO Mgr. Garčicová: se dotazovala na třídění 
plastů a tetrapackových obalů. Na sběrném dvoře jí bylo 
zaměstnancem obce sděleno, že se kromě PET lahví 
ostatní plasty netřídí a to prý platí i pro obaly z tetrapacku, 
které skončily posléze v netříděném odpadu. Doporučo-
vala znovu připomenout občanům, jakým způsobem se 
má odpad třídit a uveřejnit druhy tříděného odpadu např. 
na vrata sběrného dvoru a v Našej dědině.
Odpověď starostky:  Tetrapackové obaly se určitě 
už několik let třídí do červených plastových pytlů, kte-
ré občané každoročně obdrží při placení ročního po-
platku na obecním úřadě. Starostka slíbila, že situaci 
na sběrném dvoře prověří a sjedná nápravu. Do toho-
to čísla vydání Našej dědiny se připravuje článkem o 
třídění odpadů a fungování sběrného dvora v souladu 
s jeho provozním řádem a text na webové stránky. 
Připravuje se i informativní cedule na sběrný dvůr.

Ředitelka ZŠ a MŠ Hlohovec Mgr. Hana Sítková: 
Poděkovala starostce za zlepšení prozatímního pro-
vozu MŠ Hlohovec v budově ZŠ a za spolupráci se 
zaměstnanci obce, Ivetou Musilovou za převážení 
obědů a svačinek ze školní jídelny obecním vozidlem. 
Informovala o organizaci výuky dvou tříd MŠ v ná-
hradních prostorách budovy ZŠ, a to zatím bez kom-
plikací i pro výuku žáků školy. Sdělila, že i hygienická 
kontrola byla s prozatímním provozem spokojená.

P R V N Í   Z E M Ě M Ě Ř I C K Á  a.s., Komenského 213, 691 45 Podivín

-  geodetické práce -  geografické informační systémy
-  pozemkové úpravy -  geometrické plány a vytyčení pozemků

telefon/fax: 519345700      e-mail: skrecek@prvni-zeme.cz
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Fotoohlédnutí za uplynulými týdny a měsíci...

ČÍ SÚ HODY? NAŠE! To si mohla v hodovou neděli 21. srpna
a další hodový den potvrdit mladá chasa, celkem 24 krojových párů 
hlohoveckých děvčat a chlapců. Do kroku a tance jim hrály dechov-
ky Podlužanka a na hodky místní Pivoňka. Mája ukázková, chlapci 
vyšňoření, děvčata jako obrázky a nebe bez mráčku, všechno klapa-
lo, tak si mohli stárci Martin Pekárek a Jirka Drobilič zavýsknout 
opravdu zvesela... Předhodové dny plné starostí, práce a únavy tak 
byly po zásluze odměněny, že chlapci?

LETOŠNÍ ŠEDESÁTNÍCI. V hojném počtu se sešli  spolužáci
a vrstevníci z jubilejního ročníku 1951. Šedesátníci si po společ-
né mši v kostele sv. Bartoloměje prohlédli za doprovodu  ředitelky 
Hany Sítkové budovu základní školy a zavzpomínali na svá školní 
léta. Přijetí jubilantů na radnici starostkou bylo také příležitostí ke 
vzpomínkám, ale nevynechala se ani pěkná písnička. Po slavnost-
ním obědě následovala „zdravotní“ procházka a posezení pod slu-
nečníky u Hraničního zámečku. Besedovalo se příjemně. Tak ještě 
jednou všem jubilantům blahopřejeme!

Stránku připravila: Marie Michalicová

Pobočka Břeclav, 17.listopadu 2,
tel. 519 353 911,

mobil: 606 705 999

více na www.schmidt-reality.cz

Nabízíme k prodeji 10 stavebních pozemků v obci 
Hlohovec, okr. Břeclav. Jedná se o pozemky v uli-
ci „K zámečku“. Pozemky mají výměru od 426 m2

do 927 m2. Přípojky IS a komunikace byly dokončeny 
k 1. 8. 2010.

zakázku vyřizuje: Zuzana Myslíková, Tel.: 606 765 123

KNIHOVNA JE V NOVÉM. Říká se, že nikdy není pozdě. A platí 
to i o návštěvě knihovny. Nestihli jste navštívit tu starou? Nevadí, 
přijďte do nové!

KROJOVANÁ NÁDHERA. Nadýchaná krása krojů je vždy past-
vou pro oči.
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Zrušte půjčování knih - bacily se šíří z nich!
Je to téměř sto let, co tato slova pronesl spisovatel a prozaik 

Karel Konrád. Jaké štěstí, že zůstalo pouze u slov! V opačném 
případě bychom se dnes nemohli  pyšnit tak pěknou knihovnou.  

Rekonstrukce, která díky podpoře vedení naší obce proběhla
v naší obecní knihovně v měsících dubnu a květnu, ji  totiž změnila 
k nepoznání.  A že je opravdu krásná!!

Jen pojďte, prostřednictvím těchto řádků společně nahlédneme do-
vnitř. Odstraněním středové příčky vznikla ze dvou malých jedna velká 
prostorná místnost. Nový kabát dostaly stěny, strop i podlaha.  Už se 
ani věřit nechce, že dnes hladké, zářivě bílé stěny, byly donedávna 
pokryty barvou neurčitého odstínu a jen postarší nástěnky zakrývaly 
spousty prasklinek a nerovností. Starý, místy velmi porušený strop byl 
nahrazen novým kazetovým systémem, ve kterém jsou velmi vhodně 
rozmístněny moderní zářivky. Linoleum, které dříve pokrývalo podlahu, 
mělo své dobré časy již dávno za sebou. Podlaha byla proto srovná-
na a staré lino nahradilo nové. Třešničkou na dortu bylo dovybavení 
knihovny zcela novým, na míru dělaným, knihovnickým nábytkem. 
Však přičichněte, ještě dnes voní regály, stoly i židle novotou! 

To však zdaleka není všechno! Však přijďte a sami se může-
te přesvědčit. Možná i vy, stejně jako spousta před Vámi, jen po-
vzdechnete: „Ach, to je krása!“ Možná ne, ale určitě každý návštěv-
ník docení změny, které se  podařilo v knihovně uskutečnit. 

Andrea Kurková,vedoucí knihovny    Knihovnice Andrea Kurková.                            Foto: MaMi

Změna našeho faráře
přišla nečekaně po šesti letech

PŘES STAROU HORU 
SUCHOU BOTOU

Většina z vás už asi zjistila, že se na 
Staré hoře děje něco s cestou. 

Začátkem září tam zahájila stavební spo-
lečnost SWIETELSKY stavební s.r.o. zemní 
práce na stavbě Zpevněné polní cesty Stará 
hora a Hrachoviska v k.ú. Hlohovec. Inves-
torem akce je Česká republika - Ministerstvo 
zemědělství, Pozemkový úřad Břeclav.  

Výsledkem bude propojení nedokon-
čené asfaltky na Staré hoře přes Hracho-
viska se starou asfaltovou cestou na hrázi 
Nesytu. Stavba by měla být hotova  už
v listopadu. Namísto staré, vymleté, roz-
blácené cesty pak uvítají novou, s asfal-
tovým povrchem nejenom zemědělci, ale 
také ti z nás, kteří si rádi vyjdeme nebo 
vyjedeme do polí na kole.  

MaMi

Změna fará-
ře přišla neče-
kaně a rozhod-
nutí brněnského 
biskupství bylo 
nesmlouvavé.
V neděli 31. čer-
vence sloužil 
Mgr. Jiří Gr-
molec, rodák
z Hovoran,  jako
farář valtické 
farnosti v na-
šem kostele sv. 
B a r t o l o m ě j e 
svoji poslední 
mši svatou. Hlo-
hovečtí farníci 
se loučili s oblí-
beným farářem 
po šesti letech 
jen neradi. 

Slova díků a upřímná přání všeho dobrého ho doprovázela do 
nového působiště, nedalekých Šakvic. 

Potkat nyní můžeme pana faráře Grmolce také v popickém 
kostele nebo ve Strachotíně, které patří pod Farní úřad Šak-
vice, nebo někde na Dachsteinu či na Weinfestu v Poysdorfu, 
jeho oblíbených výletních cílech. Tak někdy zase nashledanou,
Otče Jiří!

Hned další neděli 7. srpna jsme přivítali nového faráře, Dr. 
Karla Janouška, který přišel se svým dlouholetým kolegou 
Monsg. Gejzou Veselým do Valtic z Mikulova. Otec Karel, ne-
nápadný rodák z Moutnic, s bohatou a pestrou „duchovní“ mi-
nulostí, překvapí svou energičností. Přejeme jim oběma, aby u 
nás našli nový domov, přátelský a otevřený.

Marie Michalicová, starostka

Dnes už bývalý farář Jiří Grmolec při letoš-
ním Božím těle.              Foto: archiv
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Ze školy a školičky
Každý školní rok je v základní škole nějak tematicky 

zaměřen. Ten letošní má motto Přátelství je největší 
dar. 

Čeká nás tedy Kamarádský rok, ve kterém bychom 
chtěli upevňovat mezilidské vztahy dětí k sobě navzájem, navazovat 
nová přátelství a také pomáhat těm, kteří to potřebují. 

Hned na samém začátku školního roku měli žáci možnost prověřit 
si své kamarádské kvality. To proto, že  1. září jsme v budově základní 
školy přivítali malé kamarády z mateřské školky, která je v součas-
né době ještě v rekonstrukci. Celodenní provizorní provoz  mateřské 
školy probíhá ve dvou učebnách školy základní, tělocvičnu obsadila 
třída Berušek a 2. třídu Sluníčka, společnými prostorami obou škol-
ských zařízení jsou šatny a sociální zařízení.  Strava se dováží z naší 
školní jídelny. Svačiny jsou vydávány ve třídách, na obědy docházejí 
děti a žáci do kulturního domu, kde je jídelna a výdejna stravy. 

Mateřská škola je  v letošním školním roce organizována jako 
dvoutřídní, do třídy Sluníček a Berušek nyní dochází 35 dětí k celo-
denní docházce.  Ve spolupráci se zřizovatelem jsme se snažili vytvo-
řit dětem příjemné prostředí, které dočasně splňuje potřebné normy 
a předpisy a jak se zdá, dětem se u nás moc líbí. Provizorium přináší 
vysoké nároky na všechny zaměstnance základní i mateřské školy,  
je potřeba skloubit organizaci obou zařízení, přizpůsobit se a pružně 
řešit problémy. Zatím vše klape tak, jak má, ke spokojenosti školáků 
i dětí mateřské školy. Věřím, že dočasně sloučený provoz obou zaří-
zení zvládneme.

Kamarádský školní rok je na samém začátku, přesto už máme 

za sebou první akce a projekty jako je výuka na dopravním hřišti, 
zahájení plaveckého výcviku v krytém bazénu a hlavně podzimní dý-
ňování.  Společného vyřezávání a tvoření se zúčastnili všichni školáci 
i děti z mateřské školy se svými rodiči. Večerní zapalování světýlek 
před budovou školy pak bylo pěknou tečkou za touto společnou a 
příjemnou akcí. 

Také v dalších měsících nás čeká mnoho zajímavých aktivit a pro-
jektů. Nezbývá než si přát, aby se vše vydařilo podle předpokladů, 
aby nový školní rok byl co nejvíce úspěšný. Správná komunikace, 
spolupráce, vstřícnost a pohoda v celé budově školy jsou tím nejlep-
ším předpokladem, jak zvládnout toto náročné období. Vynasnažíme 
se, aby tomu opravdu tak bylo. 

Hana Sítková, ředitelka školy

Dobrého kamaráda poznáš i při dopravě na kole. Foto: archiv školy

Vyřezávání a zdobení dýní si nenechaly ujít ani děti ze školy se svými 
rodiči.                                                                           Foto: archiv

Úderem 19. hodiny začalo večerní zapalování dýní.         Foto: archiv

STATISTIKA VĚDA JE,
MÁ VŠAK CENNÉ ÚDAJE

V roce 2010 uskutečnila Obce Hlohovec celkem 39 smluv týka-
jících se majetku obce. 

Jednalo se převážně o kupní smlouvy na prodej nebo výkup po-
zemků, dále o směnné smlouvy, smlouvy o zřízení věcného břeme-
na a o smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemena.

Obec Hlohovec prodala svým občanům a novým zájemcům
o bydlení v naší obci pozemky o celkové výměře 4.648 m2 za cel-
kovou cenu 1.957.425 Kč. Vykoupila pozemky o výměře 1.273 m2 

za cenu 106.800 Kč.
V loňském roce bylo také uzavřeno 14 nových nájemních 

smluv na pronájem obecních pozemků. Celkem bylo na nájem-
ném vybráno 168.746 Kč včetně penále z prodlení.

Statistiku zpracovala: Marie Sítková
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Ze školy a školičky
Na žáky čekaly dvě

multimediální učebny
Po prázdninách plných sluníčka, her a lenošení nastaly všem 

školákům opět povinnosti s přípravou do školy a plněním domá-
cích úkolů.  Nový školní rok 2011/2012 byl ve většině českých 
škol zahájen 1. září. Nejinak tomu bylo i v obou školských zaří-
zeních naší obce. 

 V základní škole usedlo do školních lavic 40 žáků 1.-5. roční-
ku, kteří jsou vyučováni ve čtyřech třídách. Vlivem nízké porodnosti
v naší obci v posledních letech je počet žáků velmi nízký, škola je 
však stále schopna své existence a nabízí žákům kvalitní vzdělání 
srovnatelné s okolními úplnými školami.  

Výuka v 1.-5. ročníku probíhá podle našeho školního vzděláva-
cího programu Škola, brána vědění a je zajišťována plně kvalifiko-
vaným pedagogickým sborem. Kromě výuky jsou žákům nabídnuty 
další mimoškolní aktivity- zájmová činnost v 10 kroužcích a dvakrát 
týdně také výuka hry na hudební nástroje pod vedením pedagogů 
ZUŠ Mikulov v ZUŠ Podivín. 

Také materiální vybavení je na vysoké úrovni. Všechny třídy jsou vyba-
veny moderním výškově stavitelným nábytkem, nejnovějšími didaktickými 
pomůckami a díky dotaci Evropské unie čekaly na žáky další dvě multi-
mediální učebny s interaktivní i keramickou tabulí s posuvným systémem.  
S podporou zřizovatele, kterým je Obec Hlohovec, rodičů  žáků a ostatní 
veřejnosti  se nám jistě podaří překlenout krizové období bez problémů. 

V časovém horizontu příštích pěti let  dosáhne počet žáků pů-
vodních šedesáti, protože počet novorozenců v Hlohovci  vzrostl
a očekáváme opět silné ročníky. O tom mají přehled naši nejstarší 
žáci, páťáci v roli školních kmotrů, kteří navštěvují rodiny nových ob-
čánků Hlohovce a rozdávají pamětní list a malý dáreček s přáním.  

Hana Sítková, ředitelka školy

Třída Sluníček našla dočasné útočiště v tělocvičně základní školy. 
Foto: archiv školy

Tak to jsou oni, desítka nových hlohoveckých prvňáků. 
Foto: archiv školy

S příchodem měsíce září proto nastala všem školákům opět povin-
nost každodenní docházky do školy, učení se, plnění domácích úkolů 
a v neposlední řadě také setkávání se spolužáky, kamarády a učiteli. 
Někteří se těšili více, jiní méně. Možná nejvíce se těšili naši nejmenší 
spolužáci – prvňáčci. Pro ně totiž 1. září představovalo „velký den“, kdy 
se stali řádnými žáky naší hlohovecké školy. 

Slavnostní zahájení školního roku 2011/2012 proběhlo v sále kulturní-
ho domu. Na pódiu se představili nejstarší žáci školy, páťáci, s veršovaným 
programem – básní Naše školní veverka, kterou napsala taktéž žákyně 
pátého ročníku Pavla Kurková. Dostavila se celá řada hostů, rodiče žáků, 
babičky či dědečkové. Důležitým hostem letošního zahájení byla také sta-
rostka Marie Michalcová, která pečlivě dohlížela na celý průběh slavnost-
ního aktu, kterým bylo vítání našich nejmladších žáků do školních řad. 

Po slavnostním přivítání se prvňáčci v doprovodu svých blízkých pře-
sunuli do budovy základní školy, kde na ně čekala krásně vyzdobená 
první třída a jejich paní učitelka. Poprvé letos usedlo do školních lavic 
deset prvňáčků: Tereza Adamcová, Veronika Čechová,  Kateřina Fou-
kalová,  Nikol Frýbová, Martina Kapustová,  Eliška Koňaříková,  Jana 
Michalíková,  Karin Myslíková, Tomáš Schallenberger a Vojtěch  Vachůt. 

Žáci si prolistovali nové učebnice a dokonce se i poprvé malinko 
učili. Paní učitelka vyzkoušela jejich znalosti prostřednictvím matema-
tického divadélka, kde žáci řešili jednoduché slovní úlohy. Každý si také 
musel najít počáteční písmeno svého jména. 

A co by to bylo za Kamarádský rok, kdyby v něm nefigurovali ka-
marádi! Na naše prvňáčky čekali hned dva. Nový kamarád Alík, který 
na nás shlíží z interaktivní tabule, nám představil písmenko A a další 
kamarád Felix dětem objasnil, jak to ve škole chodí a za snahu a pra-
covitost v prvním dnu jim daroval malé překvapení - časopis žáků této 
školy. Prvňáčci prožili první den ve škole s nadšením a domů odcházeli 
s úsměvem na tváři.

Úsměv z tváří našich nejmladších nemizí ani nadále. Ve škole jsme 
už pár týdnů a mnoho jsme se toho naučili. Seznámili jsme se s prvními 
písmeny. Hbitě počítáme, umíme se anglicky představit i pozdravit spo-
lužáky a svoji ruku pěkně postupně uvolňujeme, aby se nám s ní poté 
dobře psalo. Rádi pracujeme na interaktivní tabuli, ať už s již zmíněným 
kamarádem Alíkem, který nás učí jazyku i matice či s opičkou Lotyn-
kou, se kterou počítáme zajímavé příklady a pracujeme na roztodivných 
úkolech. Každý den také nahlížíme do tajné truhličky našeho kamaráda 
Felixe, ve které na nás vždy čeká nějaké překvapení – pozdrav, nové 
písmenko, zajímavý příklad či jen povzbuzení do školní práce.

Nový školní rok se pozvolna rozjel a nabírá na obrátkách. Přejme 
si, ať je pro naše nejmenší, ale také pro všechny ostatní žáky úspěšný
a plný zasloužených jedniček!

Eliška Jungmannová, třídní učitelka 1. třídy       

První třída – kašička
Uteklo to jako voda a za dlouhými letními prázdninami se za-

vřela vrátka. Všechny prázdniny jednou končí a s odchodem těch 
letních je na čase vytáhnout školní aktovky, pouzdra a začít se 
zase pilně a svědomitě učit. 

Zveme Vás a Vaše čtyřnohé přátele 
do letos nově otevřené veterinární ordi-
nace v Lednici 
(ulice Břeclavská, 50 metrů za poštou). 

Ordinační doba:
 pondělí  9.00  –12.00    14.00 –18.00
 úterý      9.00  –12.00
 středa     9.00  –12.00   14.00 –18.00
  čtvrtek  10.00  –12.00
     pátek    10.00  –12.00

Telefon: 775 172 790, 602 755 564
Email: veterina.lednice@seznam.cz
Více informací naleznete na www.veterinalednice.cz
Těšíme se na Vás, kolektiv veterinárních lékařů.
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Hlohovecké vinobraní bylo již popáté
Slunečné počasí, spousta burčáku, dobrého vína, specialit na 

grilu, pro děti skákací hrad, pro starší pak bohaté kulturní zážitky 
a hlavně zatím největší počet návštěvníků - tak vypadal 5. ročník 
našeho Hlohoveckého vinobraní. 

Konalo se v sobotu 17. září a pořádalo ho občanské sdružení Hlo-
hovčané ve spolupráci s obcí Hlohovec a místními vinaři. 

Program vinobraní probíhal podle scénáře předchozích let. Po 
úvodu a zahájení se areál kulturního domu začal pomalu zaplňovat. 
Jako organizátor musím podotknout, že první burčákuchtiví návštěv-
níci jezdili od dopoledních hodin, což bylo celkem úsměvné a potěšu-
jící, že je takový zájem o tuto akci. 

Po zahájení probíhal odpolední program uvnitř kulturního domu, 
kde jsme mohli sledovat umělecká vystoupení v podání Old Stars 
Břeclav, mažoretek z Valtic, folklórneho súboru Chorvačanka ze slo-

Hlohovecký burčák šel na dračku.             Foto: Jaroslav Hajda

venského Chorvatského Grobu, zazpívali nám sourozenci Baťkovi
a jak se hraje na housle předvedl houslový virtuos Marek Balog. 

Večerní program se rozdělil na dvě části a na své si přišli jak 
zájemci o tradiční dechovou hudbu v podání kapely Večerka, tak
i příznivci aktuálních popových hitů, které nám pod širým nebem 
představila skupina Medicimbal - ano, jak již jistě tušíte, v cimbálovém 
podání. Jejich interpretace hitů skupiny U2 - Deserts Sky, Beautiful 
Day a dalších hitů přítomné tančící publikum nesmírně bavila. 

Tímto bych chtěl také poděkovat všem, kteří nám pomohli s pořá-
dáním akce, a to jak s přípravou, tak s úklidem. Taktéž chci poděkovat 
místním vinařům, kteří přišli a nabídli své produkty - myslím si, že 
nelitovali, burčák šel opravdu na dračku. A už dnes přemýšlíme, jaké 
bude to příští, 6. hlohovecké vinobraní... 

Jaroslav Hajda, předseda OS Hlohovčané

MEMORIÁL

MATOUŠE KLIMOVIČE

První ročník MEMORIÁLU MATOU-
ŠE KLIMOVIČE – speciální zkoušky
z vodní práce ohařů pořádala v srpnu 
Českomoravská myslivecká jednota 
ve spolupráci s Mysliveckým sdruže-
ním (MS) Hlohovec. 

Myšlenka na pořádání tohoto me-
moriálu vznikla na počest dlouholetého 
člena MS Hlohovec Matouše Klimoviče
(* 2. 10. 1925, † 20. 7. 2010), který zasvětil 
výchově a výcviku loveckých psů, přede-
vším plemenu německého krátkosrstého 
ohaře, celý svůj život. Měl rovněž svoji 
vlastní chovnou stanici s názvem Od Čer-
vené studánky. Byl jedním z prvních mys-
livců, který určil správný směr pro úspěšný 
rozvoj kynologie nejen v MS Hlohovec
a za to mu patří vděčná vzpomínka.

Pro zkoušky z vodní práce si vybraly 
pořadatelé rybník Výtopu a Nesyt. A jak to 
dopadlo? Vítězem I. ročníku memoriálu se 
stal pointer Rexa z Knollovy školy, kterou 
předvedla Eva Knollová z Mohelna. Na 
druhém místě se umístil německý krátko-
srstý ohař Sam z Knollovy školy. Třetí byl 
německý krátkosrstý ohař Chán ze Ždá-
nických vrchů s Karlem Grandičem z Hlo-
hovce. Vítěz memoriálu obdržel putovní 
pohár s vyrytým jménem vůdce a psa.

Zdroj: internet

IV. ročník soutěže Memoriál Stanislava Hloucha, všestranné zkoušky ohařů, se ko-
nal opět po dvou letech od 9. do 11. září. Úspěšná, ale organizačně náročná soutěž pro-
bíhala v honitbách MS Podivín, MS Hlohovec a lesní správy Valtice, LZ Židlochovice, 
Lesy ČR, s.p.  

Pořadatelé – Českomoravská myslivecká jednota Praha, Českomoravská kynologická 
jednota, Okresní myslivecký spolek Břeclav a Klub Krátkosrstý ohař se sídlem v Brně – ne-
zbytnou spolupráci a ochotu  dobrovolníků z místních  mysliveckých sdružení a lesní správy 
uvítali. 

IV. ročníku memoriálu se zúčastnilo celkem 22 loveckých psů a skládali zkoušky ve třech 
disciplínách: práce v lese, práce ve vodě 
a práce v poli. Vodní práce absolvovali 
psi opět na Výtopě a v rákosinách Ne-
sytu na našem katastru. Zajímavé bylo, 
že se zkoušek zúčastnil překvapivě vy-
soký počet soutěžících ze Slovenska 
(celkem 8) a tři z nich se stali vítězi. 
Místní chovatele loveckých psů zastu-
povali Karel Grandič se psem Chánem 
ze Ždánických vrchů a Ivo Vymyslický 
se psem Ginem z Koroptvárny.  

Nástup vůdců a jejich psů při so-
botním zahájení memoriálu u Ren-
dez-vous měl za zvuku lesních rohů 
slavnostní atmosféru stejně jako při 
vyhlašování výsledků.  K vysoké úrov-
ni memoriálu opět přispělo i nádherné 
počasí, ukázněná korona a vůně grilo-
vaných klobásů. Podaří se mi zlákat na 
V. ročník zase za dva roky i vás? 

MaMi

MEMORIÁL STANISLAVA HLOUCHA

Karel Grandič s Chánem a Ivo Vymyslický se psem
Ginem.                                  Foto: Emil Pekárek

Do STOMATOLOGICKÉ ordinace přijímáme nové 
pacienty. Nabízíme pečlivou práci, moderní postu-
py a materiály. Z estestické stomatologie provádí-
me bělení zubů pomocí moderní plazmové lampy
a poradenství v oblasti dentální hygieny.
Krátká objednací doba,
minimální počet návštěv. 

Těší se na Vás Dr. Zdeněk Hlavička.

Sídlo: budova Polikliniky Břeclav, 
Bří. Mrštíků 38,

tel.: 519 303 239



cesta do Valtic totiž 
vedla podél čerpačky 
asi 50 m od dnešní 
cesty k Hraničnímu 
zámečku a po hrázi 
vedle dnešní silnice 
asi v trase přes dneš-
ní ostrůvek v Hloho-
veckém rybníku. Až 
později byla silnice 
napřímena a ostrůvek 
s obeliskem zrušen.

Poslední obelisk, 
který se od roku 1798 
doposud nachází 
mezi Lednicí, Podiví-
nem a Přítlukami má 
lidový název Facka
a jeho výška je 23 m.

Obelisky byly hojně stavěny ve starém 
Egyptě a byly spojovány s bohem Slunce. Od 
renesance a baroka se objevují v evropské 
architektuře jako zdobný ukončující prvek 
fasád, od napoleonského tažení do Egypta 
se pak převážely do velkých měst a v empíru 
a klasicismu byly napodobovány většinou už 
ne jako monolity, ale byly stavěny z kvádrů.                                                                       

Marie Sítková
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Víte, že u Hlohovce stával obelisk?
Před pár lety mi položil spolužák ze střední školy otázku, zda vím, že i Hlohovec měl svůj obelisk. Jelikož jsem o tom nikdy nesly-

šela, nevěnovala jsem tomuto poznatku zvláštní pozornost a domnívala jsem se, že se buďto spletl, nebo získal nějaké nepodložené 
informace.

O to větší bylo moje překvapení, když 
jsem při pročítání  vlastivědného časopi-
su Malovaný kraj narazila na článek Emila
Kordiovského Drobné stavby Lednicko-val-
tického areálu věnovaný obeliskům. Protože 
však tyto poznatky vyvolaly potřebu dalších 
informací, zahájila jsem téměř detektivní
pátrání, při kterém mi byli nápomocni jak 
výše zmíněný spolužák Jiří Janíček, tak dok-
tor Kordiovský a dále Radek Buk, který po-
skytl plánek z Moravského zemského muzea 
a především Zdeněk Novák, generální ředitel 
Národního zemědělského muzea Praha, kte-

rý dodal cenné informace a rovněž uvedené 
dobové zobrazení obelisku.

Hlohovecký obelisk stával na lichten-
štejnských statcích v letech 1811–1867 při 
pravé straně Bezručovy aleje mezi Lednicí
a Valticemi, kousek za odbočkou do naší obce 
na dosud patrném plató. Byl pravděpodobně 
dílem architekta Hardtmutha. Zřítil se po zá-
sahu blesku a kameny si údajně rozebrali 
naši občané. Ve fondech Moravského zem-
ského archivu v Brně je dochován alespoň 
jeho plán.

Původně byly obelisky čtyři. V roce 1810 
existoval obelisk u cesty
z Valtic do dolnorakouského 
Schrattenbergu. Také z této 
stavby zbyla pouze kresba 
uložená v Moravském zem-
ském archivu.

Jeden stával také na os-
trůvku buď v Prostředním, 
nebo v Hlohoveckém rybníku, 
snad v místě dnešní výpustě 
z Hlohoveckého rybníka pří-
mo v  cestě. Tam prý totiž byl 
původně ostrov a na něm byl 
obelisk ve směru Apollonův 
chrám – Obelisk. Původní 

Užívání razítka revizní technik – kominík
Rozhodně nepodceňujte pravidelné čištění komínů. Ne vždy ale na to potřebujete 

kominíka.
Nařízení vlády č. 91/2010 řeší podmínky požární bezpečnosti při provozu komínů, kou-

řovodů a spotřebičů paliv do 50 kW a nad 50 kW. Toto nařízení navíc umožňuje provádět 
čištění spalinové cesty u některých druhů spotřebičů paliv o výkonu do 50 kW svépomo-
cí. To znamená, že k vyčištění komínu nepotřebujeme nutně kominíka, ale můžeme si 
tuto záležitost vyřešit jiným způsobem. Musí být přitom ale dodržena podmínka pravidelné 
kontroly odborně způsobilou osobou, kterou se rozumí držitel živnostenského oprávnění
v oboru kominictví. Ten nám vydá potvrzení o prohlídce.

Pokud potřebujeme z různých důvodů provést revizi spalinových cest, musíme se obrá-
tit na revizního technika komínů nebo spalinových cest. Razítko revizního technika vydává 
Společenstvo kominíků ČR, případně ještě i Institut bezpečnosti práce  po dohodě s Hos-
podářskou komorou ČR. Razítko je kulaté s uvedením organizace, která jej vydala, číslem 
osvědčení, jménem, příjmením a bydlištěm technika a s uvedením specializace osoby.

Marie Sítková, referentka OÚ 

STAČÍ OHLEDUPLNOST A 
JDE TO I BEZ VYHLÁŠKY

Téměř většina lidí má rozdělený týden na 
část pracovní (pondělí až pátek) a část odpo-
činkovou (sobota a neděle). Je pravda, že na 
vesnici se musí, bohužel, obětovat i sobota, 
neboť je třeba postarat se o svůj dům, případ-
ně další nemovitosti včetně zahrad a polí.

Jsou však lidé, kterým se nejlépe pracuje
v neděli – asi je to pro ně magický den, kdy jde 
práce lépe od ruky. Prosím – přejme jim to. Pře-
jme jim to ale jen potud, pokud nezasáhnou do 
našeho práva na prožití klidné neděle bez hlu-
ku, prachu a jiných obtěžujících skutečností.

Opravdu není nic příjemného poslouchat 
v neděli hned zrána vtíravé zvuky sekačky 
na trávu, křovinořezu nebo dokonce pily, 
anebo po celodenním vedru, kdy by si chtěl 
člověk večer trochu provětrat dům, dýchat 
pachy pálených plastů či jiných předmětů.

A přitom by opravdu stačila trocha ohledu-
plnosti k ostatním. Což tak si přehodnotit prio-
rity a přeskládat své pracovní úkoly tak, aby-
chom byli spokojeni jak my, tak naše okolí?

V opačném případě nezbude nic jiného, 
než vydat obecně závaznou vyhlášku, která 
bude posuzovat takové jednání jako přestu-
pek, jímž se bude zabývat přestupková ko-
mise. Ale to se dostaneme do roviny udávání 
– jak to mnozí naši spoluobčané nazývají –
a tím dostane naše společné soužití trhliny.

Takže se zamyslete nad sebou a nad tím, co 
bude pro naši obec a potažmo pro nás lepší. 

Pevně věříme, že si zvolíte tu variantu 
vyhovující většině a i když jste si to dopo-
sud nepřipustili, tak nakonec i vám.

Děkujeme za pochopení a nápravu!

Marie Sítková, referentka OÚ Hlohovec

Statistika nezaměstnanosti za srpen 2011

Na základě údajů poskytnutých břeclavským úřadem práce jsme zjistili, že míra neza-
městnanosti na našem okrese, jež zahrnuje oblast Břeclavsko, Hustopečsko a Mikulovsko, za 
měsíc srpen činila průměrně 10.34 % - tj. celkem 6.047 nezaměstnaných osob.

Nejlépe obstály Dolní Věstonice s 5,78 % a nejhorší výsledky měl Nový Přerov se 17,14 %. 
Naše obec Hlohovec se řadí se svými 8,62 % na 14. místo z celkového počtu 63 obcí okresu, 
což by nebyl až tak špatný výsledek, nebýt toho, že v minulých letech patřilo naší obci první až 
druhé místo v pořadí. Bohužel, v letošním létě došlo k ukončení výroby v místním masokom-
binátu, což mělo za následek výrazný vzestup nezaměstnanosti. Počet nezaměstnaných tak 
v srpnu u nás dosáhl počtu 60 osob z celkového počtu  696 aktivních obyvatel, z toho bylo 27 
mužů a 33 žen. Na Břeclavsku jsme přesto dosáhli nejlepšího umístění. 

Úřad práce nabízel k 31. srpnu celkem 176 volných míst. Největší zájem je o vyučence.
Nejvíce uchazečů o zaměstnání dle věku je z řad 20 až 24 let starých uchazečů a pak

z kategorie zájemců mezi 55 až 59 lety, podle vzdělání je nejvíce uchazečů mezi vyučenými.

Marie Sítková, referentka OÚ
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Červen 
Pekárek František Šulaperk 97 70 let 
Grandičová Žofie U Sadů 398 83 let
Czuková Ludmila Ke Kostelu 336 70 let
Dolečková Karteřina Chalupky 162 89 let
Malčicová Zdenka Lípová 279 87 let
Drobiličová Antonie Dolní konec 447 60 let
Fruhwirtová Milada Ke Kostelu 435 60 let

Červenec   
Červencová Františka  U Sadů 392 70 let
Štěpánek Jan   Lípová 254 60 let
Štěpánek Karel Ke Kostelu 476 60 let
Zoubek Karel U Sadů 414 60 let
Žemličková Kristina U Sadů 449 94 let
Sadílková Františka U Sadů 355 60 let
Kurka Josef Ke Kostelu 458 50 let
Dacová Marie Hlavní 135 70 let
Machálková  Anna Dědina 273 60 let

Srpen  
Málková Marie Dolní konec 30 60 let
Garčicová Helena   Dědina 53 82 let
Fabičovicová Marie Dědina 20 89 let
Mandíková Marie Lípová 322 81 let
Vavrincová Anna Hlavní 92 83 let
Vlašic Jiří Ke Kostelu 477 50 let
Vlková Marie Dolní konec 76 82 let

Září     
Danihel Jan Hlavní 75 70 let
Kašník Jan Lípová 242 70 let
Bartolšic Bohuslav Šulaperk 184 85 let
Kolečkář Vladimír Hlavní 284 60 let
Wunsch Karel Lípová 338 50 let
Fabičovicová Marie Dědina 7 81 let
Orlická Marie Ke Kostelu 534 50 let
Slunská Ludmila Ke Kostelu 359 84 let
Lípová Marie Lípová 300 84 let
Osička František U Sadů 400 83 let
Bergauerová Františka Hlavní 374 83 let
Čechová Marie Lednická 464 50 let
Garčicová Zdeňka Lednická 395 70 let
Drábková Marta Hlavní 330 50 let
Darmovzalová Marie Ke Kostelu 172 80 let
Bartolšicová Anna                  Šulaperk  184               84 let

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Blahopřejeme Vítáme mezi námi

Dne 31. května  2011 se Romaně Hajdové a Jiřímu Šrám-
kovi (U Sadů 381) narodila dcera Amalie Šrámková.

Dne 20. července 2011 se manželům Vladimíře a Františku 
Tesaříkovým (Ke Kostelu 546) narodila dcera Eva.

Dne 24. července 2011 se manželům Boženě a Romanovi 
Balšínkovým (Hlavní 375) narodila dcera Romana.

Dne 23. srpna 2011 se manželům Gabriele a Zbyňkovi 
Hřebačkovým (Dědina 439) narodila dcera Anna.

Sňatky

Dne 28. května 2011 uzavřeli v Ro-
kytnici sňatek Bohumila Šlichtová a 
Jaroslav Dušek (Dědina 439).

Dne 11. května 2011 uzavřeli v Led-
nici sňatek Marcela Kratochvílová 
a Vítězslav Orlický (Ke Kostelu 534). 

Dne 4. června 2011 uzavřeli v Lednici sňatek Iva Mrázová 
a Tomáš Radkovič (Dědina 201). 

Dne 23. července 2011 uzavřeli ve Zvíkovském Podhradí 
sňatek Jana Bartošová a Josef Garčic (Dědina 46). 

Dne 22. července 2011 uzavřeli v Břeclavi sňatek Barbora 
Kašníková a Josef Kubík (U Rybárny 175).

Dne 9. července 2011 uzavřeli ve Valticích sňatek Petra 
Jankovičová a Josef Šenk (Dolní konec 437 a U sadů 373). 

Dne 12. srpna 2011 uzavřeli v Doksech sňatek Jana Zoub-
ková a Michal Koch (U Sadů 414).

Opustili naše řady

Dne 5. června 2011 zemřela ve věku nedožitých 87 let paní 
Ludmila Radkovičová (Ke Kostelu 360). 

Dne 28. července 2011 zemřela ve věku 84 let paní Anna 
Bartolšicová (Šulaperk 184).

Dne 19. srpna 2011 zemřela ve věku 97 let paní Anna Ště-
pánková  (Dědina 47).

Dne 16. září 2011 zemřel ve věku nedožitých 91 let pan Jan 
Slunský (Ke Kostelu 440).

Kateřina Osičková, referentka OÚ
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Naši nejstarší spoluobčané
Je to náhoda? Během jednoho měsíce nás opustili na věčnost naši 
nejstarší spoluobčané. Těsně v předhodovním termínu zarmoutila 
svým tichým skonem nejen své nejbližší nejstarší Hlohovčanka, 
paní Anna Štěpánková. Zemřela ve věku úctyhodných 97 let u své 
dcery Ludmily Haraštové ve Valticích. 
Téměř za měsíc nato jsme doprovodili na poslední cestě nejstaršího 

muže z Hlohovce, pana Jana Slunského, odešel uprostřed svých 
blízkých ve věku nedožitých 91 let.
Čest jejich památce!
Nejstarší ženou se tak nyní stává paní Kristina Žemličková, která
v červenci oslavila 94 let a nejstarším mužem je čerstvý jubilant, 
pan Bohuslav Bartolšic (85 let). 
Blahopřejeme!

Marie Michalicová, starostka

Nejstarší Hlohovčanka Anna 
Štěpánková už není mezi námi.

Foto: archiv

Opustil nás i nejstarší Hlohov-
čan Jan Slunský. 

Foto: archiv

Nejstarší Hlohovčankou nyní  
je Kristina Žemličková, která 
v červenci oslavila 94 let.

Foto: archiv

Nejstarším Hlohovčanem je 
čerstvý jubilant Bohuslav 
Bartolšic (85 let).

Foto: archiv



Poslední na turnaji LVA
Letošní turnaj LVA se uskutečnil na 

hřišti Moravanu Lednice. Los turnaje 
nám přiřkl za soupeře právě domácí, kte-
ří nás porazili 3:1. V souboji o 3. místo 
jsme byli poraženi od FK Valtice 1:0 a 
bylo z toho poprvé v historii poslední 
místo. 

Ostatní výsledky: Charvátská Nová 
Ves – Valtice 5:1 a ve finále Lednice 
– Charvátská Nová Ves 4:1.

(kor)
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Název  odpadu nebo podskupiny Kategorie

Papír a lepenka (noviny, časopisy, lepenka, knihy, publikace, balící papír) O

Sklo (bílé, barevné , veškeré obalové sklo, tabulové sklo, ne drátové) O

Plasty (fólie, sáčky, igelitové pytle, plastové obaly, zvlášť PET lahve) O

Nápojové obaly-tetrapak (krabice od džusu, mléka a mléčných nápojů ) O

Textil (oděvy, přírodní i syntetický textilní materiál) O

Kovy  (železné i neželezné kovy, plechovky, kovové obaly)  O

Dřevo (nelakované a jinak neupravené dřevo, dřevěné obaly) O

Vyřazená elektrická a elektronická zařízení (domácí elektrospotřebiče, PC, tiskárny)

Vyřazená zařízení obsahující ChlFlvodíky (chladničky, mrazáky), zářivky a výbojky

Nebezpečné odpady (barvy, rozpouštědla, laky, lepidla, kyseliny, louhy, pesticidy,vý-
bojky, absorpční činidla, filtrační materiály, čisticí tkaniny a ochranné oděvy, staré léky)

N

Oleje (odpadní motorové, převodové a mazací oleje, olej a tuky  z domácností ) N

Baterie a akumulátory N

Biologicky rozložitelný odpad (tráva, listí, zbytky dřevin) N

Objemový odpad (nábytek, koberce, linoleum, sanita, povrchově uprav. dřevo) N

Stavební suť - odděleně beton, cihly, dlažba, pálená krytina, malta (ne azbest) O/N

Pneumatiky (pouze z osobních automobilů, motocyklů a malotraktorů) N

Směsný komunální odpad O

a další odpady dle provozního řádu uloženého u obsluhy sběrného dvora

Sbírané druhy odpadůSBĚRNÝ DVŮR
HLOHOVEC

•  sběr odpadů od občanů 
 Hlohovce 

• místo zpětného odběru 
 elektrozařízení a použitých
 světel ných zdrojů 

Adresa zařízení:
Ulička 545, 691 43 Hlohovec

Vlastník a provozovatel:
Obec Hlohovec 
Hlavní 75, 691 43 Hlohovec  
IČ: 00283151

Souhlas k provozování vydal:
Krajský úřad Jihomoravského kraje
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82 Brno
sp.zn.: S-JMK 132586/2010 OŽP/Šu
č.j.: JMK 132586/2010, tel.: 541651111

Odpovědná osoba:
RNDr. Marie Michalicová
tel.: 519354304

Provozní doba:
Sobota: 9.00 - 17.00 hod
Po - Pá:   6.00 -  14.30 hod 
po tel. domluvě na 604 269 419

Jarní sezona přinesla zlepšení
Po nevydařeném podzimu a po doplnění kádru se „A“ mužstvo zakouslo do jarní se-

zony okresního přeboru. Již některé výsledky zimního turnaje slibovaly jisté zlepšení, 
proto jsme byli zvědavi na jarní kola. 
„A“ mužstvu se vyvedl vstup do soutěže a v tomto trendu pokračoval i v dalších zápasech. 
Nakonec z toho bylo osm vítězství, jedna remíza a dva poháry, celkem 25 jarních bodů, což 
nás vyhouplo na třetí místo v celkové tabulce.
„B“ mužstvo v okresní soutěži obsadilo 15. místo a je potřeba říci, že výsledky by se měly 
do budoucna polepšit.
Dorost se po letech nepotácel na chvostu okresního přeboru a stále se lepšící hrou obsadil 
střed tabulky. Zde je třeba podotknout, že po letech nám vyrůstají střelci branek.
Žáci zopakovali loňské i předloňské výsledky a v soutěži se umístili na 2. místě za Moravanem 
Lednice, za což se zúčastnili závěrečných turnajů okresního fotbalového svazu.
Základna se i nadále potýkala s nedostatkem mladých fotbalistů, ale i přesto v desetičlenné 
soutěži uhrála 7. místo.                                                                                            (kor)

TURNAJE OFS BYLY STŘÍBRNÉ

Žáci TJ Sokol Hlohovec se i v letošním 
roce zúčastnili turnajů OFS o přeborníka 
okresu a o pohár předsedy OFS.
Na prvním turnaji, který se konal v Lednici, 
porazili v postupu do finále Pouzdřany 3:0 a 
bylo z toho 2. místo na okrese. 
Na druhém turnaji u nás v Hlohovci jsme
v postupu do finále porazili Lednici 2:1 a opla-
tili jim tak porážku. Ve finále jsme již nestačili 
na Velké Pavlovice, které hrají krajské soutě-
že, a prohráli jsme 3:0. Opět však z toho bylo
2. místo.

(kor)

Žáci hráli v Rakousku
Vloni se žáci loučili se sezonou dvouden-

ním soustředěním na Radějově.
 I v letošním roce jsme chtěli vyrazit mezi 

vinohrady na kolech k zápasu do Schratten-
bergu. Bohužel tamním klukům skončila se-
zona dříve, takže zápas se mohl uskutečnit 
až na sklonku prázdnin. Po vyrovnaném vý-
voji jsme nakonec zvítězili 3:2. Nyní nás čeká 
odveta doma.                                         (kor)

VÍTĚZNÝ ZÁJEZD

DO MARŠOVIC
Po několika letech volání po výletě se 

TJ Sokol Hlohovec vypravil do Maršovic. 
Zdejší fotbalisté již několikrát navštívili 

Hlohovec a vždycky u nás sehráli přátelské 
zápasy. Letos jsme tedy vyrazili i my. 

Cestou do Maršovic nás čekala návštěva 
zámku Konopiště. Prohlédli jsme si zámek i 
přilehlé zahrady. Pak následovaly zápasy už 
přímo v Maršovicích. 

Náš dorost tam zvítězil 5:3 a dospělí re-
mízovali 3:3. Jelikož domácí vždycky byli i 
výbornými muzikanty, večer sedli k nástrojům 
a celé naší výpravě zahráli. Proto jsme se vra-
celi domů až v pozdních nočních hodinách.                                                      

 (kor)


